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2017. novemberében vettem át a praxist, azóta látom el a közszolgáltatáshoz kapcsolódó 
feladatokat. Elégedettséggel tapasztalom, hogy egyre többen látogatják meg rendelőnket, és 
bizalommal fordulnak hozzám bármilyen fogászatot érintő panasszal. Tapasztalataim szerint 
nagyon sokan már nem a magán rendelőket választják, mivel tudják, nálunk is, TB 
finanszírozottam ugyanazt a minőséget kaphatják. A várólista bizonyítja, hogy egyre többen 
minket választanak. Jelenleg már december végére írjuk az időpontokat. Természetesen akut 
problémával, mindenki azonnal ellátásra kerül.  

Sikerült elérnem, hogy nagy részben elmúlt a fogászattól való félelem. Személyesen is több 
pozitív véleményt kaptam ezzel kapcsolatban. 

Ebben az eltelt 1 évben kb. 2500 kezelést hajtottunk végre. Ha a beteganyag összetételét 
nézem, elsősorban a közép és fiatal korosztály, aki rászánta magát, hogy hosszú idő után 
rendbe hozatja fogait. A kisgyermekes szülőket is sikerült rávennem, hogy még olyankor 
hozzák el gyermekeiket, mielőtt még fájdalom, vagy szuvas fog lenne, csak az ismerkedés 
kedvéért, mind a rendelővel, mind pedig velünk. 

Ebben az évben májusban elvégeztük az iskolai szűrést, ahol nagyon jó tapasztalataim voltak. 
A gyermekek fogazata, szinte általánosságban elmondhatom, hogy sokkal jobb, mint más 
helyeken, ahol eddig jártam.  

Jövőre az iskolai szűrést szintén április, május körül szándékozom elvégezni. Viszont 
szeretném, amennyiben ez megoldható, ha már rendelői keretek között történne. Így már elég 
fiatal korban a gyermekek megismerkedhetnének a fogászati rendelővel. Amennyiben nem 
megoldható, akkor minden az eddigiek alapján fog történni.  

Augusztusban költöztünk át nagy örömmel a felújított rendelőbe, amit ezúton is nagyon 
szépen köszönünk. Öröm ilyen környezetben dolgozni. Egyedül a röntgen engedélyeztetés 
ütközik problémákba, mivel több hivatalos szerven kell átmenjen, és mindenhol 60 napos 
elbírálási idő van megadva. Tehát türelmesen várunk, amennyire tudom, sürgetem. 

Különösebb, azonnal nem megoldható problémát nem tapasztaltam. 
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